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Geachte mevrouw 
Boukhrissi, 

Wij 
hebben uw 

brief ex 
Art. 43 

RvO over 

Doneerringen ontvangen. 

Hieronder treft u 

onze reactie aan. 

Vraag 
1 

Is het 
college 

bekend 
met 

het initiatief 
Doneerring, gelanceerd 

in meerdere 
gemeenten 

waaronder Venlo, en nu 

op 
komst in Maastricht? 

Het 
college 

is hiermee 
bekend. 

Vraag 
2 

Hoe 
kijkt 

het 
College 

na de succesvolle 
pilots 

in andere steden aan tegen het initiatief 

van 
de doneerring? 

Uit evaluaties van andere gemeenten blijkt 
niet dat 

doneerringen 
het gewenste 

effect hebben. Ter informatie een aantal voorbeelden: 

Amsterdam: 
‘Op geen 

van de locaties is 
vastgesteld 

dat het 
plaatsen 

van de 

doneerrekken ervoor 

zorgt 
dat afvalbakken minder worden 

geopend 
om 

er 

statiegeldverpakkingen 
uit te halen. 

In 
met name het 

Wallengebied 
en het 

Vondelpark 
is 

sprake 
van een 

verloederd 
aanzicht omdat er veel 

troep 
in de doneerrekken wordt 

geplaatst. 
Dit 

speelt 
in mindere 

mate 
in de Kinkerstraat 

en in het 
Sloterpark, 

en slechts 

een klein 
beetje 

in de 
Burgemeester 

de 
Vlugtlaan. 

Het schoonhouden en verwijderen 

van 

troep uit 
de 

doneerrekken 
levert extra werk en frustratie 

voor 
de 

reinigers op.” 



Gouda: ‘Doneerring voor pet-flesjes op prullenbak werkt, maar er komen er niet méér, 

uit angst voor wespen. In de strijd tegen rondslingerende blikjes en plastic flesjes krijgt 

Gouda voorlopig niet meer zogenoemde doneerringen rond afvalbakken. De gemeente 

vreest dat de petflesjes en de geopende blikjes wespen zullen aantrekken. ’ 

Zoetermeer: ‘Het is onduidelijk of de beugels waar mensen een statiegeldflesje in 

kunnen achterlaten voor minderbedeelde stadsgenoten, effect hebben. ’ 

Leiden: ‘De proef met zes doneerringen die de gemeente aan Leidse prullenbakken 

heeft gehangen om meer statiegeldblikjes en flesjes in te zamelen, heeft nauwelijks iets 

opgeleverd. De hoeveelheid flesjes en blikjes is vier maanden lang geëvalueerd. 

Gemiddeld zaten er op het moment dat de ringen werden gecontroleerd 0,11 blikjes en 

0,06 flesjes in de ringen. ’ 

Vraag 3 

Is het college het met de GroenLinks-PvdA fractie eens dat de doneerring een waardige 

manier is voor inwoners met 
een minder brede beurs (zoals daklozen) door middel van 

statiegeld toch geld voor een boterham kunnen verzamelen? En is het college bereid om 

een pilot te starten met de Doneerring om deze te plaatsen op verschillende locaties? Zo 

nee, waarom niet? 

In Sittard-Geleen zijn bijna alle afvalbakken voorzien van een verkleinde 

inworpopening waardoor het graaien moeilijk is. De geschetste overlast van meer 

graaien in afvalbakken wordt tot 
op heden niet tot nauwelijks herkend. Het college 

ziet daarom geen aanleiding om een pilot te beginnen met doneerringen. 

Statiegeld heeft een ander doel, het is landelijk ingevoerd om te voorkomen dat 

blikjes en plastic flesjes in het milieu terechtkomen. Het college betwijfelt of het 

verzamelen van statiegeld via doneerringen een waardige manier is om een 

boterham te verdienen. Een volledig gevulde doneerring levert slechts ongeveer 

één euro op, afhankelijk van het model. Uit de proef in Leiden bleek dat op de 

controlemomenten gemiddeld slechts 0,11 blikjes en 0,06 flesjes werd 

aangetroffen in de ringen. 

Vraag 4 

Is het college op de hoogte dat er nu veel gegraaid wordt in afvalbakken voor statiegeld 

en het ermee eens dat dit initiatief zou zorgen voor minder afval rondom deze 

prullenbakken? Welke andere initiatieven heeft het college om ervoor 
te 

zorgen dat er 

onnodig statiegeld in afvalbakken verdwijnt? 

Uit de ervaring van Wijkbeheer en RWM blijkt niet dat de overlast van graaien erg 

is toegenomen sinds het invoeren van statiegeld op blikjes en kleine flesjes. De 

verwachting is dat doneerringen niet bijdragen aan minder afval rondom de 

afvalbakken, omdat uit evaluaties bij andere gemeenten is gebleken dat de 

doneerringen ook ander afval aantrekken en kunnen leiden tot verloedering. 



Het is niet de verantwoordelijkheid van het college om te voorkomen dat 

statiegeld onnodig in de afvalbakken verdwijnt. 
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